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1. 请按照以下安全及注意事项
2. 使用本产品前，请详细查阅本说明书，以了解正确的使用方法。请妥善保管好该产品说明书，

以便不了解时可查询.
3. 若将该产品转赠给第三方，请将说明书一起赠与。
4. 切勿将该产品放在潮湿的环境中使用，如浴室有水或易被水淋到的地方或户外。
5. 本电暖炉只能在室内使用。
6. 切勿将电暖炉或电源线插头浸水。
7. 切勿将电暖炉直接放於固定插座或其它设置下面。
8. 切勿将电暖炉靠近打开的窗户，以防触电危险。
9. 切勿将电暖炉直接放於浴室、喷头或游泳池的四周使用。
10. 除非在适当监管或指引下，为安全起见，该电暖炉不适宜残疾、智障、精神病患者、儿童或缺

乏相关经验及知识人士使用。
11. 请不要让小孩触摸玩耍电暖炉。
12. 请选择乾燥且避免阳光直射和远离小孩的地方存放。
13. 请勿将电暖炉用于本说明书中未规定的任何用途。
14. 请在有人监管下开机使用本电暖炉。
15. 切勿在易燃液体或气体附近使用本电暖炉。
16. 切勿将任何物品插入电暖炉内。
17. 切勿将衣物、毛巾等物品，直接放在电暖炉上烘乾或者用它来烘乾衣物。
18. 使用电暖炉时，将易燃或易爆物品远离电暖炉。
19. 切勿将电暖炉掛在牆上或家具上。
20. 严禁将电暖炉放置在靠近儿童或宠物的地方。严禁让小孩操作本产品，小孩使用时，应有人看

管。
21. 使用电暖炉时，不要接触电暖炉的机壳。
22. 不使用电暖炉时或清洁零部件时，请关闭所有开关      出电源插头。
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23. 应避免电暖炉活动轮压在电源線之上。
24. 使用电暖炉时，切勿将电源線放置在发热的机身顶部。
25. 切勿将电暖炉与其他电器在同一电源插座上使用(例如，拖板）。
26. 切勿使用延长电源線。
27. 确保电源插座接驳地線。
28. 电暖炉使用特殊导热油，随机用量已相当足够，切勿自行添加。如有导热油泄漏发生，

请联络客户服务中心。
29. 切勿使用破损的电源線或插头以及已经破损的机器或零部件，请到指定的维修部维修。
30. 如果出现異常情况，请立即    掉插头，联络客户服务中心。
31. 电暖炉内无可更换零件，请到指定维修部更换零件，切勿擅自拆卸或更换零件，

否则会引致产品保养失效。
32. 切勿靠近动植物使用电暖炉。
33. 电暖炉开始操作时，如听见“滴滴答答”的声音，属正常现象。
34. 请适当地棄置包装废物。
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35. 警告：為避免過熱，禁止覆蓋電暖爐。
36. 如果電源軟線損壞，為了避免危險，必須由製造商、其維修部或類似部門的專業人員

更換。
37. 如果被看管或者給到了如何安全器具使用的講解說明並了解到可能的危險，那麼8歲及

以上小孩，和有行為、感知或智力缺陷，或者缺乏經驗知識的人員都可以使用該器具
。小孩不能把器具當玩具。在缺乏監管時，小孩不能對器具進行清潔和保養。

38. 電暖爐不得直接置於電源插座下面。
39. 在浴缸、噴頭或游泳池的四周不得使用本電暖爐。
40. 除非連續被看管，3歲以下小孩必須遠離器具。只有當器具被放置或安裝到其正常工作

位置，而且被看管或者給到了如何安全器具使用的講解說明並了解到可能的危險，3-8
歲小孩才可以而且只能開關器具。3-8歲小孩不能拔插插頭，不能調節和清潔器具，也
不能進行用戶保養。

41. 注意-器具的一些部件會變得很熱並導致灼傷。小孩或已受傷害的人群應被給以特別的
照看。

42. 本電暖爐要充灌定量的特殊油類。如果因洩漏在修理時需要打開盛油容器，則該項工
作僅能由製造廠來開完成或與製造廠的售後服務代理接洽。當廢棄電暖爐時，要符合
油類處理的有關規定。

43. 正確處置產品

該標識表示產品在歐盟地區不能和其他家用廢物一起處置。 為了防止廢物管理没
有管控而導致可能的對環境和人體健康的傷害，有責任回收產品確保物質資源可持續
再利用。為了回收使用過的器具，請使用回收系統或聯繫經銷商，以便產品回收符合
環保要求。



特别说明:
    該電暖爐已經充入精確數量的專業導熱油。若發生導熱油泄漏需打開散熱片，必須聯繫指定
    的維修部进行维修处理。
    废棄的电暖炉，请按相关條例进行处理。

! WARNING

散热孔（禁止覆盖）

活動輪

電線收藏器

散热片

散热孔

(禁止覆盖)

电源指示灯

功率开关旋钮

温控旋钮

散热孔（禁止覆盖）

风机

风机开关
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注意：使用产品前，务必把脚轮拉到最大位置。否则可能容易导致产品翻倒。
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220-240V~ 50Hz
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RT1209/RT1211

机械式电暖炉使用说明

散熱孔(禁止覆蓋)

A 溫度控制旋鈕
順時針方向旋轉，
設定溫度由低至高

B 檔位控制旋鈕
順時針方向旋轉，
設定熱力由低至高

C 按風機開關按到
“ON”的位置，風
扇加熱器開始工作，
房間裡的溫度會迅
速上升。

切勿使用磨蝕性化學品、鋼絲絨試擦電暖爐的任何部件。
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1. Follow all the safety precautions listed below for safety and to reduce the risk of injury or
electrical shock.

2. Read all the instructions carefully before using this appliance and keep them for future reference.
3. Retain the manual. If you pass the product on to a third party, make sure to include this manual.
4. Place the appliance on a stable and flat surface where is no risk of it tipping over or being

knocked over.
5. Do not use outdoors or in damp or wet conditions.
6. This appliance is for household use only.
7. Do not immerse the appliance or the electrical cord or plug in liquids.
8. DO NOT place the appliance immediately below an electrical socket or other appliance.
9. Do not use the heater in front of or close to an open window. Rain may create an electrical

hazard.
10. DO NOT use the heater in the immediate surroundings of a bath, a shower or a swimming pool.
11. This appliance is not intended for use by persons(including children) with reduced physical,

sensory or mental capabilities, or lack of experience and knowledge, unless they have been
given supervision or instruction concerning use of the appliance by a person responsible for
their safety.

12. Children should be supervised to ensure that they do not play with the appliance.
13. Store the appliance away from direct sunlight and out of the reach of children.
14. Do not use the appliance for any purpose not expressly specified in this manual.
15. THIS APPLIANCE MUST BE ATTENDED AT ALL TIMES WHEN IT IS SWITCHED ON.
16. Do not use oil radiator near other source of heat flammable liquids or vapor.
17. Do not insert any objects into the spaces between the heater bars.
18. Do not put clothes or towels directly on the oil radiator or use it to dry laundry.
19. When using the oil radiator, keep combustible materials or explosive objective,away from oil

radiator.
20. Do not hang the appliance on the wall, furniture.
21. DO NOT place the appliance close to children or pets. Never let children operate this appliance.

Close supervision is necessary when this appliance is used near children.

Important Safety Information

m³

Remarks: Based on test result obtained from testing chamber, the room height is 2.5 m high. 
The suggested room height and the sizes are for reference only.

RT1209

RT1211

2250-2700

2500-3000

220-240V

220-240V

Max Heat Output(W) Voltage

50Hz

50Hz

Freauency Remarks

With Fan Heating function

With Fan Heating function50

65
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22. Do not touch hot surface when in use.
23. Turn off all switches and remove plug from outlet when not in use or before cleaning any part

of the appliance.
24. Avoid crushing the power cord with the oil radiator wheels.
25. Do not put the power cord on the top of oil radiator when in use.
26. Do not  use the same circuit receptacle for the oil radiator and others appliances (e.g.sockets

Power bar).
27. Do not use extension cord.
28. Make sure the receptacle used is grounded.
29. This oil radiator is filled with a precise quantity of special conductive oil. Do not add oil to this oil

radiator. In case of oil leaks, contact customer service center.
30. Do not operate the appliance with a damaged cord or plug or after the appliance or and

component has been damaged. Send the heater to a suitably qualified or appointed service
agent for inspection and repair.

31. Unplug oil radiator if it fails  to operate properly and inform customer service center.
32. There are no user serviceable parts in your appliance. Unauthorised dismantling or servicing

will void the product warranty.
33. Do not use near animals or plants.
34. The oil radiator may make a tapping sound when started. This sound is normal.
35. Dispose of packaging properly

36. Warning: In order to avoid overheating, do not cover the heater.
37. If the supply cord is damaged, it must be replaced by the manufacturer or its service agent or

a similarly qualified person in order to avoid a hazard.
38. This appliance can be used by children aged from 8 years and above and persons with

reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of experience and knowledge if they 
have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe way and 
understand the hazards involved. Children shall not play with the appliance. Cleaning and 
user maintenance shall not be made by children without supervision.

39. The heater must not be located immediately below a socket-outlet.
40. Do not use this heater in the immediate surroundings of a bath, a shower or a swimming

pool.
41. Children of less than 3 years should be kept away unless continuously supervised.

Children aged from 3 years and less than 8 years shall only switch on/off the appliance
provided that it has been placed or installed in its intended normal operating position and
they have been given supervision or instruction concerning use of the appliance in a safe
way and understand the hazards involved. Children aged from 3 years and less than 8 years
shall not plug in, regulate and clean the appliance or perform user maintenance.

42. CAUTION — Some parts of this product can become very hot and cause burns. Particular
attention has to be given where children and vulnerable people are present.

43. This heater is filled with a precise quantity of special oil. Repairs requiring opening of
oil-container are only to be made by the manufacturer or his service agent who should be
contacted if there is an oil leak. When scrapping the heater, follow the regulations concerning
the disposal of oil.

44. Correct Disposal of this product
       This marking indicates that this product should not be disposed with other household wastes 

throughout the EU. To prevent possible harm to the environment or human health from 
uncontrolled waste disposal, recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of 
material resources. To return your used device, please use the return and collection systems 
or contact the retailer where the product was purchased. They can take this product for 
environmental safe recycling.
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SPECIAL INSTRUCTIONS
This heater is filled with a precise quantity of special oil. Repairs requiring of the oil container are 
only to be made by the manufacturer or an appointed service agent who should be contacted if 
there is an oil leak.
At the end of service life of the oil radiator. Regulations concerning the disposal of oil when 
scrapping the appliance have to be followed. 

! WARNING

Power Cord Hook

Rolling Wheels

Air Outlet

Power Indicator Light

Power Switch Knob

Thermostat Knob

Radiating Fins

Air Outlet

Air Outlet

(Do not cover)

(Do not cover)

(Do not cover)

Fan Switch

8



Warning: Before using the product, make sure the casters are opened to the maximum, failure to 
do so may lead to tip over.
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Heat exhaust(Do Not Cover)

A Temperature control knob
Turn the knob clockwise. Set
the temperature from the
minimum to the maximum.

B Speed control knob Turn 
the knob clockwise. Set
the heat level from the
low to the high power.

5. Do not use abrasive chemicals, steel wool, scouring or abrasive pads on any part of the heater. 

For the RT1209/RT1211 model, the rated voltage is 220-240V~ 50Hz. Before opearation, please 
confirm that

C Press the switch to “ON” 
position, the fan heater 
begins to work separately and 
used as a fan heater. The 
temperature in the room will 
rise rapidly.
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